
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

VVD  
Datum 1 maart 2023 
Onderwerp 031-2023 - Afgepakt crimineel geld terug investeren in 

Roosendaalse buurten 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

 Vorige week presenteerde het kabinet in de wijk de Gorzen in Schiedam de eerste pilot binnen het 

project Maatschappelijk Herbestemmen (MaHer). Een project waarbij geld en/of goederen afkomstig 

uit criminele activiteiten weer geïnvesteerd worden in de samenleving. Daarbij gaat dan de voorkeur 

uit naar kwetsbare wijken, die veel te lijden hebben gehad onder criminaliteit. 

De VVD is groot voorstander van deze aanpak. Door het afgepakte criminele geld weer te investeren 

in de leefbaarheid van de buurten, laat men zien dat misdaad niet loont. Bovendien kan deze 

werkwijze het vertrouwen van inwoners in de overheid een stevige boost geven. Deze werkwijze 

wordt al langer gehanteerd in landen als Italië en de resultaten daar zijn enorm succesvol. 

Als VVD zien we de werkwijze van Maatschappelijk Herbestemmen dan ook als een waardevolle 

toevoeging aan de aanpak die in gang is gezet om de criminaliteit in de stad en dorpen aan te pakken 

en de leefbaarheid in de buurten te verhogen. Als deelnemende gemeente aan het Nationaal 

Programma Leefbaarheid en Veiligheid (net als Schiedam), zou het bijna vanzelfsprekend moeten zijn 

om aanspraak te kunnen maken op deelname aan dit project. 

De VVD heeft hierover de volgende vragen;  

 

1.      Bent u bekend met de werkwijze van het project Maatschappelijk Herbestemmen en hoe kijkt u 

hiernaar? 

2.      Bent u bereid om in contact te treden met het Ministerie van Justitie en Veiligheid om de 

mogelijkheden voor deelname door Roosendaal aan dit project te bespreken en zich hard te maken 

voor deelname door Roosendaal? Indien ja, kunt u ons hierover op de hoogte houden en/of een 

voorstel hiervoor doen. Indien nee, waarom niet? 

Namens de VVD-fractie, 

  

Menno Nefs 

 

Namens de fractie van VVD,  

Menno Nefs 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.      Bent u bekend met de werkwijze van het project Maatschappelijk Herbestemmen en hoe 

kijkt u hiernaar? 

  

Ja, wij zijn bekend met het project Maatschappelijk Herbestemmen. Misdaad mag niet lonen, en met 

name jongeren moeten weerbaarder worden tegen alle vormen van criminaliteit. Daarnaast zijn wij er 

voorstander van dat maatschappelijk herbestemmen een structureel onderdeel wordt van de aanpak 

van georganiseerde en ondermijnende criminaliteit. 

 

2.      Bent u bereid om in contact te treden met het Ministerie van Justitie en Veiligheid om de 

mogelijkheden voor deelname door Roosendaal aan dit project te bespreken en zich hard te 

maken voor deelname door Roosendaal? Indien ja, kunt u ons hierover op de hoogte houden 

en/of een voorstel hiervoor doen. Indien nee, waarom niet? 

Wij beantwoorden de vragen als volgt. 

  

Ja, wij staan in contact met het Ministerie van Justitie en Veiligheid. Het maatschappelijk 

herbestemmen bevindt zich momenteel in een verkennende fase en richt zich specifiek op het 

herbestemmen van afgepakt vastgoed. Wij zullen een oriënterend vervolggesprek plannen met het 

Ministerie. Kanttekening daarbij is dat een geschikt pand binnen de gemeentegrenzen gevonden zal 

moeten worden. Daarnaast zullen wij de pilot in Schiedam nauwlettend volgen. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,          De burgemeester, 

 

             

 

 


